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LETTER OF INVITATION 

Ho Chi Minh City, 4th March 2025 

To: Assoc. Prof. Chen, Lihua
Chongqing Vocational Institute of Engineering, Chongqing, China

Dear Assoc. Prof. Chen, Lihua,
The International Conference on "Green Solutions and Emerging Technologies for 
Sustainability" (GSETS) is a distinguished global scientific event that highlights cutting-
edge advancements in Material Science, Green Technology, Artificial Intelligence, and other 
emerging technologies focused on achieving the Sustainable Development Goals (SDGs). GSETS 
2025 is part of the series of events commemorating the 30th anniversary of HUTECH University 
(26 April, 1995 - 26 April, 2025).

The conference program will feature keynote addresses, invited talks, selected oral presentations, and 
poster sessions. Participants will also have the opportunity to enjoy sightseeing tours in Ho Chi Minh 
City or other locations recommended by the Organizing Committee. 

 
 

We would like to take this chance to extend our warmest greetings and look forward to seeing you at 

On behalf of the Organizing Committee, we are pleased to invite you to attend and deliver an 
oral presentation at the 2nd International Conference on "Green Solutions and Emerging 
Technologies for Sustainability" during April 9-12, 2025 at Ho Chi Minh City, Vietnam.

GSETS 2025. 

Sincerely, 

Prof. Ho Dac Loc 
President 

HUTECH University 

Assoc. Prof. Pham Van Viet 
Representative 

GSETS 2025 Organizing Committee 



第二届“绿色解决方案与新兴技术助力可持续发展”国际会议

胡志明市，2025 年 4 月 10—11日

网站：hutech.edu.vn/gsets2025

电子邮件：gsets@hutech.edu.vn

邀请函

胡志明市，2025 年 3 月 4 日

致：陈力华副教授

重庆工程职业技术学院，重庆，中国

尊敬的陈力华副教授：

“绿色解决方案与新兴技术助力可持续发展”国际会议

（GSETS）是一项备受瞩目的全球科学盛会，旨在展示材料科学、

绿色技术、人工智能以及其他新兴技术领域的前沿进展。GSETS
2025是纪念HUTECH大学成立 30周年（1995年 4月 26日—2025
年 4 月 26 日）的一系列活动的一部分。

会议将包括主题演讲、特邀报告、精选口头报告以及海报展

示环节等。参会者也将在胡志明市进行实地参观。

我们很高兴代表组委会邀请您参加 2025年 4月 9日至 12日

在越南胡志明市举行的第二届“绿色解决方案与新兴技术助力可

持续发展”国际会议并作报告。

我们愿借此机会表达我们最热烈的问候，并期待在 GSETS
2025 展会上见到您。

敬启，

胡志明市技术大学校长 Pham Van Viet副教授

Ho Dac Loc 教授 GSETS 2025 组委会代表


